
Klankgroepenwoord.

Lange klank.
De klankgroep is (...)
De laatste klank is (...)
Dat is een lange klank.
En dan neem ik een stukje van de (...) weg.

Korte klank.
De klankgroep is (...)
De laatste klank is (...)
Dat is een korte klank.
En dan schrijf ik de (...) dubbel.

Tweetekenklank.
De klankgroep is (...)
De laatste klank is (...)
Dat is een tweetekenklank.
En dan schrijf ik het woord zoals ik het hoor.

Medeklinker.
De klankgroep is (...)
De laatste klank is (...)
Dat is een tweetekenklank.
En dan schrijf ik het woord zoals ik het hoor.

Hakwoord. Ik schrijf het woord zoals ik het hoor.

Speciaal hakwoord. Daar mag geen u tussen.

Zingwoord. Net als bij ding-dong.

Luchtwoord. Korte klank + cht met de ch van lucht.
Behalve bij het ligt, hij legt, hij zegt.

Plankwoord. Daar mag geen g tussen.

Eer-oor-eur-woord. Ik schrijf ee, oo, eu.
Eer-woord. Ik schrijf ee. Eur-woord. Ik schrijf eu.
Oor-woord. Ik schrijf oo. Eel-woord. Ik schrijf ee. 

Aai-ooi-oei-woord. Ik hoor de /j/, 
maar ik schrijf de i.

Eeuw-ieuw-woord. Ik denk aan de u.

Langermaakwoord. Ik hoor een /t/ aan het eind, 
dus langer maken. Ik hoor of ik d of t moet 
schrijven.

Voorvoegsel. Ik hoor de /u/, maar schrijf de e.

Verkleinwoord. Gorndwoord is (...). 
Dan (je / tje / pje) erachter. Ik hoor de /u/, 
maar ik schrijf de e.

Achtervoegsel -ig. ik hoor /ug/, maar ik schrijf ig.
Achtervoegsel -lijk. Ik hoor /luk/, maar ik schrijf 
lijk. 

Kilowoord. Ik hoor de /ie/, maar ik schrijf de i.

Komma-s-woord. Eerst de komma, dan de s.

Centwoord. Ik hoor de /s/, maar ik schrijf de c.

Komma-s-meervouwd. Meervoud en lange klank,
y of i aan het eind: komma-s, behalve bij ee. 

Politiewoord. Ik hoor /tsie/, maar ik schrijf tie.

Colawoord. ik hoor de /k/, maar ik schrijf de c.

Tropisch-woord. Ik hoor /ies/, maar ik schrijf isch.
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Hakwoord. Ik schrijf het woord zoals ik het hoor.

Speciaal hakwoord. Daar mag geen u tussen.

Zingwoord. Net als bij ding-dong.

Luchtwoord. Korte klank + cht met de ch van lucht.
Behalve bij het ligt, hij legt, hij zegt.

Plankwoord. Daar mag geen g tussen.
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Eer-woord. Ik schrijf ee. Eur-woord. Ik schrijf eu.
Oor-woord. Ik schrijf oo. Eel-woord. Ik schrijf ee. 

Aai-ooi-oei-woord. Ik hoor de /j/, 
maar ik schrijf de i.

Eeuw-ieuw-woord. Ik denk aan de u.


